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Motýlková školička 

Vítáme školní rok 2015 - 2016. 

V novém školním roce jsme přivítali 52 dětí, to je plný 
stav. Ve třídě Kašpárci si s paní učitelkou Vladislavou Je-
řábkovou hraje 18 dětí ve věku 2,9 až 5 let. Ve třídě Kou-
zelníčků si s paní učitelkou Jitkou Frankovou hraje 15 dětí 
ve věku 2,1 až 6 let. Ve třídě Skřítků najdete 19 dětí ve 
věku 5 až 7 let a hraje si tam s nimi paní učitelka Jana Kel-
blová. Ve třídě Kouzelníčků vypomáhá odpoledne paní 
učitelka Zdeňka Rujzlová, která dopoledne pracuje jako 
asistent pedagoga ve třídě Skřítků. Ve všech třídách se 
také potkáte s paní učitelkou Andreou Strouhalovou. O 
jídlo se v MŠ starají Dana Pokorná, Marie Sáčková a Ma-
rie Wittmanová. Čistotu a pořádek hlídá Dana Vyhlídalo-
vá. 

O prázdninách proběhly v MŠ malé změny. Do třídy 
Kašpárků jsme pořídili nový nábytek. Na zahradě jsme 
odstranili starou zídku – za odstranění děkujeme zaměst-
nancům obce a tatínkům, kteří jim pomohli. Nyní máme 
novou zídku, kterou budeme barevně upravovat. 

Pro děti jsme připravili návštěvu divadla, divadelní 
představení přijedou i za dětmi, dílničky, strašidýlka, pla-
netárium, plavání. A také děti budou připravovat besídky 
pro rodiče a prarodiče. Doufáme, že krásné počasí nám 
vydrží co nejdéle a babí léto si budeme užívat při hrách 
na dvorku a zahradě. 

Začínáme školní rok 2015 - 2016 a doufáme, že bude 
úspěšný. 

Kelblová Jana 

Z naší školy 

Prázdniny jsou pro všechny již minulostí a my stojíme 
na prahu nového školního roku a všichni doufáme, že bu-
de pro děti, rodiče, učitelky i ostatní zaměstnance školy 
pohodový.  

Školní rok byl  zahájen dne 1.9.2015 před budovou 
školy. Slavnostní okamžiky prožívali hlavně prvňáčci se 
svými rodiči, protože vstupem do školy začíná dětem dal-

ší významná životní etapa. Kromě pedagogů a pana sta-
rosty přivítali prvňáčky symbolickou kytičkou nejstarší 
žáci - páťáci. Zatímco se prvňáčci venku fotili, všichni 
ostatní vytvořili na schodech „špalír“, aby našim nováč-
kům poprvé zazvonili a zatleskali.  Hlučné uvítání nikoho 
nevystrašilo ani neodradilo, tak se všichni mohli v klidu 
usadit ve třídě a užít si divadelní představení Perníková 
chaloupka.   

Školní rok je tedy zahájen a co se u nás děje dál? I když 
nyní navštěvuje školu 62 dětí, jsme stále podlimitní ško-
lou. Znamená to, že bez finanční podpory obecního úřadu 

bychom museli spojit některé ročníky na všechny před-
měty. Díky přístupu zastupitelů spojujeme 2. a 3. ročník 
při počtu 27 žáků jen na tělesnou, výtvarnou a hudební 
výchovu a 4. a 5. ročník při počtu 19 žáků spojujeme na 
tělesnou, výtvarnou, hudební výchovu, pracovní činnosti 
a 2 hodiny čtení. Hlavní předměty se všechny ročníky učí 
samostatně. Děkuji tímto všem členům zastupitelstva za 
vstřícnost a podporu. První třídu vyučuje Mgr. Libuše 
Musilová, ve druhé třídě učí Mgr. Soňa Procházková, třetí 
třídu učí Mgr. Michaela Rabovská, čtvrtou třídu Mgr. Len-
ka Horáková a pátou třídu Mgr. Marcela Fialová.  

Letos opět pro děti plánujeme v rámci výuky řadu 
vzdělávacích akcí. Budeme pokračovat v tradicích školy, 
například plavecký a lyžařský výcvik, projektové dny, me-
zinárodní projekty, zapojení do různých soutěží, budeme 
organizovat soutěže pro okolní školy, navštívíme divadlo 

Radost, aktivně se zapojíme do kulturních akcí v obci a 
připravíme vánoční program, vystoupení na Den matek a 
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vítání občánků.  Pozornost zaměříme také na exkurze, 
které jsou pro děti velmi přínosné. Nezapomínáme ani na 
mimoškolní aktivity. Od října zahájí svůj provoz kroužky, 
připravujeme dílničky pro veřejnost, zájezdy pro rodiče s 
dětmi a ostatní veřejnost, netradiční třídní schůzky a se-
tkání s prarodiči.  

První společný výlet s dětmi a rodiči se uskutečnil     
10. 9., kdy jsme se společně vydali na výšlap do Štukyň.  V 
sobotu 31.10.2015 čeká zájemce zájezd  do divadla Redu-
ta na představení s názvem  Brněnské pověsti. Další výlet 
chystáme na první adventní sobotu 28.11.2015 do skan-
zenu ve Strážnici. Přihlásit se může kdokoli u p. uč. Rabo-
vské nebo u ředitelky školy. Podrobnosti o akci naleznete 
na webových stránkách školy www.zskrepice.cz.    

Nyní mají všechny třídy za sebou příjemnou besedu v 
místní knihovně, nejstarší žáci si jeli do Hustopečí procvi-
čit svoje cyklistické dovednosti. V rámci školní družiny 
proběhlo maskování v přírodě a cyklistická vyjížďka. Pod 
vedením paní vychovatelky a ve spolupráci se členy kyno-
logického klubu jsme ve středu 23.9. na cvičišti pro pejsky 
přivítali  přicházející podzim.   

Velkým překvapením pro nás bylo zapojení veřejnosti 
do sběrové akce školy. Nasbíralo se 5 227 kg papíru! Vý-
těžek používáme vždy na nákup odměn a úhradu různých 
programů pro děti. Děkujeme všem za podporu této ak-
ce. Zvláštní poděkování patří rodině Hýblové za velkou 
pomoc během celého sběru. Pomáhaly samozřejmě i ně-
které pilné dětičky, na které mohou být rodiče pyšní, že 
se umí už v tomto věku postavit k práci.  

Kromě vědomostí, které žáci ve škole získávají, vede-
me naše děti ke schopnosti všímat si problémů okolo se-
be. Podporujeme správné utváření vztahů mezi dětmi i 
vztahů k dospělým, jejich udržování a další rozvíjení. Učí-
me děti vnímat, co druhý potřebuje, vycházet mu vstříc, 
chovat se citlivě a ohleduplně k slabšímu či postiženému 
dítěti, mít ohled na druhého, soucítit s ním a nabídnout 
mu pomoc v rámci svých možností. Z toho důvodu se ško-
la za podpory rodičovské veřejnosti aktivně zapojuje do 
různých aktivit. Například projekt Čtení pomáhá, kdy po 
přečtení knížky a úspěšném zvládnutí testíku získají děti 
částku 50 Kč, kterou mohou věnovat některé z nabídnu-
tých charit. Letos se škola opět přihlásila do projektu 
Mandala dětem, kdy žáci vytvoří mandaly a jejich prode-
jem  podpoří děti z dětských domovů. Nově se škola se 
zapojila do sbírky pro Terezku Vajbarovou z Vrbice, která 
má odmalička  dětskou obrnu. Do této sbírky může při-
spět každý z našich spoluobčanů. Sbíráme všechna víčka 
od PET lahví, všechna víčka, na kterých je uveden 
recyklační trojúhelník s vyznačením materiálu (HDPE/ 
LDPE/PE/PP/PS apod),víčka od kávy a šlehačky, nutridrin-
ků, Nutrilonu, žloutky kindervajíček apod. a veškerá ple-
chová víčka. Vše kromě kovových víček lze nechat dohro-
mady, není třeba materiály třídit. Také není třeba třídit 
podle barev. Uvedené věci mohou děti nosit do ZŠ prů-
běžně. Ostatní občané každý den od 13 - 15 hodin. Prosí-
me tedy všechny o spolupráci.   

Přeji všem žákům, zaměstnancům školy i rodičům 
úspěšný a pohodový školní rok 2015/2016. 

Marcela Fialová  

Milí žáci, vážení rodiče, občané, 

nový školní rok byl zahájen dne 1.9.2015 v obou zá-
kladních školách za účastí žáků, pedagogů, starostů obcí a 
veřejnosti. Ve vedení školy nastaly menší změny, pracov-

níkem pro 
primární 
prevenci je 
nově pově-
řená paní 
ing. Libuše 
Nováková. 
Funkční 
činnost vý-
chovného 
poraden-
ství bude 
nadále po-

kračovat pod vedením Mgr. Jana Homoly.  

Nový školní rok přivítalo celkem  147 žáků, úplně po-
prvé zasedlo do lavic v první třídě 16 žáků. Do šesté třídy 

nastoupilo 5 žáků ze ZŠ Křepice.  Rodičům žáků prvního a 
šestého  ročníku tímto děkujeme za důvěru škole. V práv-
ním subjektu ZŠ a MŠ Nikolčice pracuje 13  pedagogů, 4 
vychovatelky, 3 pedagogické  asistentky a 10  provozních 
zaměstnanců.  

Jaké je složení pedagogického sboru a tříd?   

1. třída (16 žáků)   třídní učitelka p. Mgr. Marcela Cha-
lupná, 2. třída (13 žáků)  třídní učitelka  p. Mgr. Lenka 
Kaplanová, 3. třída (20 žáků) třídní učitelka p. ing. Libuše 
Nováková , 4. tř. třídní učitelka  p. Mgr. Andrea Slavíková, 
5. tř. třídní učitel  p. Bc. Milan Smetana, 6. tř. třídní učitel 
p. Mgr. Jan Homola, 7. tř. třídní učitel p. PaedDr. Jaromír 
Čuta , 8. tř. třídní učitelka  p. Mgr. Květa Charvátová, 9. tř. 
třídní učitel  p. Mgr. Jiří Slavík. Cizí jazyk na školách vyuču-
je p. ing. Libuše Nováková, Mgr. Květa Charvátová a Bc.  
p. Milan Smetana. Na škole vyučují i netřídní učitelé a 
těmi jsou pan  Mgr. Lubomír Šlancar a paní Bc. Hana Po-
korná. Nepovinné předměty jako je náboženství a pohy-
bové hry budou vyučovat p. Bc. Milan Smetana a p. Bc. 
Hana Pokorná a to od poloviny září. Zájmová činnost bu-

Základní škola Nikolčice 
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de rodičům nabídnuta od 1.10.2015.  

Provoz školních družin a školního klubu zajišťují  paní  
Ilona Honzíková, sl. Kateřina Papežová, p. Jana Čutová a 
p. Bc. Hana Pokorná. 

Dle upravených učebních  plánů  jsou na škole vzdělá-
váni 4  integrovaní žáci, kterým se věnují tři asistentky 
pedagoga p. Ilona Honzíková,  Kateřina Papežová, Barbo-
ra Jarnotová.  

V mateřské škole Nikolčice vyučují  p. učitelky Eva 
Rohrerová, Ivana Valentová, Bc. Hana Pokorná. O děti 
v mateřské škole Diváky se starají p. učitelky Anna Rosíva-
lová a Jana Čutová.   

Provozními zaměstnanci škol jsou:  V ZŠ Nikolčice uklí-
zečky - p. V. Strouhalová, p. J. Mahovská,                                                
v MŠ Nikolčice školnice - p. O. Šťavíková,  na  odloučeném 
pracovišti v  Divákách  školnice - p. H. Novotná. Všechna  
pracoviště má na starosti náš šikovný a obětavý školník 
pan Ervin Kapp.  

Hospodářskou, kancelářskou evidenci, provozní záleži-
tosti a školní jídelny povede opět p. Alena Hanáková. 
Stravu pro žáky připravují  ve školní kuchyni v Nikolčicích  
p. Miroslava Vaňková a p. Eva Bedřichová. Ve školní ku-
chyni v Divákách  vaří p. kuchařka p. Hana Dostálová, 
v mateřské škole v Nikolčicích výdej a přípravu pokrmů 
zajišťuje  p. Olga Šťavíková. V současné době se zvýšil díky 
kvalitnímu a velmi chutnému vaření počet strávníků jak 
v Nikolčicích, tak především v Divákách. 

Nový školní rok zahájíme výukou  podle ŠVP  s názvem 
„Sportem za kvalitou výuky“ pro základní vzdělávání 
s dodatkem od 1.9.2015.  

Dle výběru žáků v  6. -  7. ročníku si žáci vybrali povin-
ně volitelné předměty Eko-
logie, Tech- nické práce a 
Vedení do- mácnosti, v 8. - 
9. ročníku předmět Spor-
tovní hry dív- ky a Sportovní 
hry chlapci, Konverzaci  
v německém jazyce.  

Rozvoj osobnosti žáků, 
jejich všeo- becná vzděla-
nost a kultur- nost bude ovliv-
ňována pořá- dáním poznáva-
cích akcí, zájezdů, návštěv 
divadel, koncertů, besed, exkurzí, výukových  programů 
apod.  Tradičně bude škola organizovat vlastní soutěže a 
žáci budou školu reprezentovat ve všech oblastech ve 
spolupráci  s okolními školami. Škola se opět zapojí i  do 
sběrových aktivit i charitativních činností. Veškeré po-
drobnější informace žáci a rodiče vždy obdrží předem na 
webových stránkách školy nebo na venkovních  vývěs-
kách školy.  

V rámci Výzvy 56 navštíví žáci školy partnerskou zá-
kladní školu v Anglii a to první týden v listopadu. Během 

měsíce listopadu se někteří  pedagogové  zúčastní pra-
covní stáže v zahraničí. Škola v rámci tohoto projektu bu-
de pracovat v tzv. Čtenářských dílnách včetně zakoupení 
400 nových literárních titulů do českého jazyka, čímž se 
podstatně obohatí školní knihovna. Uskutečníme dějepis-
nou exkurzi (školní zájezd) pro žáky 8. a 9. třídy do pol-
ského koncentračního tábora Osvětim. Koncem roku se 
opět budeme připravovat na sportovní zápolení 
s  partnerskými slovenskými školami v souvislostí s dalším 
ročníkem Nikolčických  her. Nabídneme žákům lyžařské 
pobyty, bruslení, pobyt ve škole v přírodě  a  pobyt žáků 
s rodiči u moře. V závěru roku žáci 9. třídy ukončí povin-
nou školní docházku opět  prezentací ročníkových prací. 
Pěkné prostředí k této prezentaci nám umožnuje tradičně  
obec Nikolčice a to přímo na obecním úřadě. Za poskyt-
nutí prostor obci  jménem všech děkuji.  

Nyní  tradičně  otevíráme  školu  pro veřejnost.  Nabí-
zíme  využití tělocvičny, jejíž provoz je  zahájen od měsíce 
září.  

Během prázdnin  ve  škole v Nikolčicích proběhla vý-
měna osvětlení ve třídách ZŠ, byla dokončena moderniza-
ce školy, zednické práce.  Nyní vyklízíme  opět  půdní pro-
story, do  šatních  boxů instaluje pan  školník nové zámky.  
Proběhla celková revize elektrických zařízení, revize hro-
mosvodů, el. spotřebičů, interní audity ve školních jídel-
nách. 

V oblasti ICT byl dokončen projekt „Tablety do škol“,  
škola byla  dovybavena interaktivními tabulemi. V oblasti 
vzdělávání byly zakoupeny pro žáky obou škol opět nové 
knihy a pomůcky na výuku, výukové programy a sportovní 
vybavení, včetně dresů pro reprezentaci žáků školy. 

V  Divákách plánujeme ve spolupráci s obcí  rekon-
strukci osvětlení ve třídách včetně vymalování prostor a  
montáží  tabulí. Rekonstrukce je plánovaná na období 
podzimních prázdnin. Obecní úřad přes prázdniny  zajistil 
vymalování prostor školní družiny, v současné době se 
upravuje školní dvůr. Přes prázdniny obec zakoupila na 
dětské hřiště před školou  nové herní prvky.   

Závěrem děkuji pedagogům a provozním zaměstnan-
cům za přípravu nového školního roku 2015/2016. Děkuji 
rodičům za podporu a  důvěru v naši školu. 

Do nového školního roku 2015/2016 přeji všem našim 
žákům co největší úspěchy ve studiu, rodičům trpělivost 
při jejich výchově  a těším se na další spolupráci s naší 
školou. 

Rok uteče jako voda a my se budeme společně opět  
těšit za 10 měsíců na další krásné teplé dny.  

za zaměstnance školy                
Mgr. Jitka Gebauerová, ředitelka školy  
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Je to chvilku, kdy jsme se za poštou loučili se školním 
rokem 2014/2015 a těšili se na dlouho očekávané letní 
prázdniny. Opékali jsme špekáčky a tradičně skákali na 
trampolíně. Nálada byla pohodová a řeč se nesla o tom 
kdo kam pojede na prázdniny. 

Teď už zdravíme z Klubíčka po prázdninách, které 
uběhly, hlavně dětem, velice rychle. Užili jsme si tropic-
kých teplot a možná, že více než u vody, jsme dny trávili 
schovaní před sluníčkem. Ale to už je pryč! Nastala škola, 
s ní dětem povinnosti.  

Všem dětem přejeme ve školním roce 2015/2016 hod-
ně hezkých známek a hlavně spoustu pěkných zážitků ze 

školních lavic. Rodičům a učitelům přejeme kopec trpěli-
vosti a velkou náruč lásky, kterou nám jistě děti zpětnou 
vazbou vrátí!!! 

Zveme nové maminky, které by rády navštěvovaly pro-
story Klubíčka se svými dětmi, přidejte se k nám. Kontakt-
ní maminka je Lucka Melicharová, Křepice 143. 

Na závěr chceme všechny pozvat na Babské hody, kte-
ré se konají 17.10.2015 od 20.00 hod. v kulturním sále. 
K tanci a poslechu hraje jako již tradičně kapela Vonička. 
Čeká na Vás bohatá tombola a občerstvení. 

Maminky z Klubíčka 

Zprávy z Klubíčka 

Farní tábor v Rudíkově 

Na týdenní tábor do Rudíkova u Třebíče letos vyrazilo 
22 dětí z Křepic. Staraly se o ně vedoucí Soňa Procházko-
vá, Míša Rozkydalová, Andrea Strouhalová, Anežka Pro-
cházková a Eliška Rubešová. Táborovou kuchyni měly na 
starosti kuchařky Dana Vyhlídalová a Dana Pokorná. 

V sobotu    
8. 8. 2015 jsme 
u školy nasedli 
do autobusu, 
zamávali rodi-
čům a vyrazili 
za dobrodruž-
stvím. V Hrušo-
vanech jsme 
ještě museli 
přesednout a 
až do Rudíkova 
jeli vlakem. Po 
příjezdu na faru 
jsme se ubyto-
vali, naobědvali 
a rozdělili do 
čtyř skupin. 
Každá skupina 
si vymyslela své 
jméno a pokřik. 

A jaké dobrodružství na děti čekalo? Protože tématem 
letošního tábora byla cesta kolem světa, navštívily děti 
každý den jeden kontinent a seznámily se s ním formou 
her, soutěží nebo výtvarných činností.  Děti stavěly pyra-
midy, vytvořily si mumii, při stezce odvahy navštívily fa-
raóna, házely vlastnoručně vyrobeným bumerangem, 
zahrály si na protinožce, lovily cizokrajná zvířata, hledaly 
poklad Inků, vyhrály olympijské hry aj. 

Vzhledem k tomu, že celý náš pobyt byl velmi teplý a 
slunečný, nechybělo ani koupání v nedalekém rybníku 
nebo hrátky s vodou přímo na farní zahradě. Nezapomně-
li jsme také na vycházky do lesa a samozřejmě k táboru 
patří i celodenní výlet. Letos jsme opět navštívili nedaleký 

zámek v Budi-
šově s velkou 
sbírkou vycpa-
ných zvířat 
z celého světa. 
Tábor jsme 
ukončili táborá-
kem a opéká-
ním. Děti si při-
pravily k tábo-
rovému ohni 
program, který 
všechny poba-
vil. Uprostřed 
týdne nás na-
vštívil otec Petr 
Havlát, který 
pro nás sloužil 
mši. Podívat se 
za námi přijeli 
také pan sta-

rosta František Hlaváček, Lída Hanáková a Božena Rozky-
dalová. Návštěva nepřijela s prázdnou. Přivezla dětem 
dobroty a špekáčky. Za všechno moc děkujeme!  

Všichni byli skvělí - děti, vedoucí i kuchařky! Všem pat-
ří velký dík za nádherný táborový týden a za vzpomínky, 
které zůstanou. 

Soňa Procházková 
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TJ Sokol Křepice 

Výbor TJ přihlásil do soutěže pro ročník 20015/2016 
tato družstva: muži A, B a starší přípravku.   

Před vstupem do soutěže sehrálo A mužstvo přípravná 
střetnutí s Hustopečemi, Rajhradem a Zaječím. Pouze 
v jednom měření sil se našim fotbalistům podařilo zvítězit 
a to na křepickém hřišti s Rajhradem.   

Všichni jsme byli zvědaví, jak se bude našim borcům 
dařit v nové soutěži. Zvláště poté, co odchodem Ondřeje 
Šidla a stále nedoléčenému zranění Davida Růžičky došlo 
k citelnému oslabení našeho kádru. Za tyto hráče se bo-
hužel nepodařilo zatím najít rovnocennou náhradu.   

Fotbalová sezóna začala pro A mužstvo v neděli        
16. srpna.  V I. B třídě krajské soutěže dospělých byli zařa-
zeni do skupiny C. K prvnímu střetnutí podzimní sezóny 
zajížděli do Hlohovce. 

I když jsme v průběhu střetnutí dvakrát prohrávali, 0:1 
a poté 1:2, v poslední dvacetiminutovce jsme si třemi tre-
fami zajistili vítězství 4:2. K hodovnímu zápasu k nám při-
jeli hráči Kněždubu. I tentokrát se nám dařilo. O osudu 
utkání rozhodla jediná branka v síti soupeře. Vstup do 
vyšší soutěže se nám tedy vydařil. Usadili jsme se na 
předních příčkách tabulky a vypadalo to, že nebudeme 
mít větší problémy. Ale hned následující zápas v Lovčicích 
všechno změnil. Sice jsme vyhrávali 2:0, ale ve 14. minutě 
sudí přísně posoudil zákrok našeho obránce ve velkém 
vápně, po kterém následovala červená karta a první pe-
nalta. Od této chvíle jsme hráli v deseti. Ještě dvakrát se 
naši hráči dokázali vzchopit a vést o dvě branky 3:1 a 5:3. 
Lovčičtí však vždy srovnali. A tak se odcházelo o poločase 
do kabin za smírného stavu 5:5.     

Po přestávce se chopili iniciativy domácí a odskočili 
nám, také za přispění penalt, o dvě branky na 7:5. Tento 
brankový rozdíl jsme již nedokázali dohnat a v průběhu 
celého druhého poločasu jsme jen dotahovali náskok sou-
peře. Z kuriózního  střetnutí, které rozhodčí příliš nezvlád-
li, jsme odjížděli s první prohrou 7:8. Nařídil v něm pět 
penalt, z toho tři proti nám a pro nadcházející derby 
s Nikolčicemi jsme byli oslabeni o vyloučeného obránce. 
Nikolčičtí k nám přijeli dobře připraveni a hned v páté 
minutě otevřeli skóre. Když se za necelou čtvrthodinku 
trefili podruhé, začalo to s námi být zlé. Nedokázali jsme 
se vzchopit k většímu odporu a tak úřadovali pouze hos-
té. Třetí brankou definitivně rozhodli zápas. Na koneč-
ných 3:1 upravili opět hosté, když si nikolčický obránce 
nešťastně srazil míč do vlastní sítě. Ani toto střetnutí se 
neobešlo bez červené karty. Tentokrát byl postiženým 
náš brankář, který ve snaze odebrat balón nikolčickému 
útočníkovi, zahrál rukou před velkým vápnem. Do Milotic 
jsme museli s náhradním gólmanem, který však podal 
výborný výkon. Zlikvidoval mnoho šancí milotických útoč-
níků.  Díky jemu jsme odjížděli poraženi pouze 0:2.   

K prvním mistrovským utkáním nastoupilo také B muž-
stvo, které v domácích zápasech bude předehrávat áčku.  
I ono sehrálo přípravná utkání a to v Bošovicích a Šitboři-
cích. Třetí rok jeho působení začal na hody 22. srpna 
v domácím prostředí proti nováčkovi soutěže Nosislavi B. 
Z naší strany to byl přehled nevyužitých šancí, ale přesto 
jsme zvítězili 6:0. V Kurdějově jsme byli lepším mužstvem 
než domácí a měli jsme také více příležitostí. Oba soupe-
řící týmy však tentokrát vyšli naprázdno 0:0. Doma jsme 
s Horními Bojanovicemi prohrávali již 1:3. Zlepšeným vý-
konem ve druhé půli jsme si dokázali vypracovat mnoho 
brankových příležitostí. Využili jsme však pouze dvě, které 
stačily na nerozhodný výsledek 3:3. Další remízu, tento-
krát 1:1 jsme uhráli v Šitbořicích, proti nově založenému 
béčku. 

Po odehraných zápasech je postavení mužstev následují-
cí: 

Do boje o mistrovské body zasáhli také naši nejmenší 
fotbalisté. Nově vzniklý oddíl starší přípravky byl zařazen 
do okresního přeboru skupiny C. Na tréninky přípravky 
dohlíží Zdeněk Polach. V jejich prvním vystoupení, 6. září 
na křepickém trávníku, jim byli soupeřem malí fotbalisté 
z Nosislavi, kterým podlehli 4:7. Také z Horních Bojanovic 
odcházeli poraženi, ale jenom těsně 4:5. Je to sehrávající 
se oddíl, který na svoje úspěchy teprve čeká. 

Postup do krajské soutěže klade vyšší nároky nejen na 
samotné fotbalisty, ale také na pořadatelskou službu a 
úpravu hrací plochy.  Z tohoto důvodu muselo být obno-
veno zábradlí na pravé straně hřiště. O to se nejvíce přiči-
nili Zdeněk Losa a František Maška. Bylo zakoupeno také 
nové osvětlení hrací plochy. Jeho instalace byla provede-
na zdarma což je zásluha Marie Mrkvicové a Zdeňka Pola-
cha. Další novinkou tohoto ročníku je provádění zápisu o 
utkání elektronicky. Také hráči jsou registrováni elektro-
nicky.  

Letos nám na hody počasí přálo. Všechny tři dny moh-
la být zábava venku. Účast kromě neděle byla docela sluš-
ná. Ale to už tak bývá, že v neděli přijdou domácí si zazpí-
vat a zatancovat, sice v menším počtu, ale o to je to vese-
lejší. V pondělí si zase přišla na své mladší generace, ale 
přišla i starší poslechnout si trochu té rockové muziky. 
Takže si myslíme, že se hody po této stránce vydařily.    

Výbor tělovýchovné jednoty děkuje našim občanům, 
kteří svojí účastí podpořili TJ při pořádání tradičních hodů 
ve dnech 22. - 24. srpna a pomáhali při přípravě a úklidu 
po hodech. 

9.  A mužstvo          5      2     0      3     13 : 15      6 bodů      

4.  B mužstvo          4      1     3      0     10 : 4        6 bodů 
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TJ Sokol se po letošních hodech rozhodla, že odstoupí 
od pořádání májové zábavy a hodů. Neříkáme, že jsme 
udělali všechno dobře, ale sprosté a vulgární nadávání 
některým našim členům a také urážky celé naší organiza-
ce od některých stárků a jejich příznivců to už bylo oprav-
du moc. Také k tomu přispěla špatná komunikace a po-
tom ze strany stárků naschvály, jako například neprodá-
vání vstupenek v neděli po obci. Dnešní mládež si vůbec 
neuvědomuje, co hody znamenají. Že to není letní brigá-
da, při které se budou jen bavit a počítat kolik jim kdo co 
zaplatí. Hody jsou především dlouholetá tradice. Zároveň, 
že je to čest být stárkem, který má reprezentovat naši 
obec. Toto by měli hlavně rodiče vysvětlit svým dětem, 
protože od žádné organizace ani od obecního úřadu toto 

vysvětlení nepřijmou. Možná je to ten pravý čas na to, 
aby příští rok pořádali májovou a hody rodiče stárků, tak 
jak si to někteří stárci a občané přejí. Také by se měli pře-
svědčit, jaké jsou to starosti a že každá spolupráce je po-
třeba. 

Chtěli bychom ještě připomenout, že veškeré náklady 
spojené s pořádáním hodů platí Sokol a ne obecní úřad 
jak se někteří domnívají. Ať jsou to muzikanti, kroje stár-
ků, májky, pronájem kulturního sálu, odvoz a dovoz lavic, 
poplatky Ochrannému svazu autorskému za hudební pro-
dukci a také 150 litrů vína, které jsme stárkům buď obsta-
rali, nebo zaplatili. A to je výčet jen těch nejdůležitějších 
položek.        

Za výbor TJ Ing. Jindřich Otřísal  

Zpráva o činnosti ZO CHPH Křepice za rok 2015 

V letošním roce oslavila naše organizace 60 let od její-
ho založení. K této příležitosti jsme v únoru uspořádali 
slavnostní schůzi v Restauraci na Růžku. Této schůze se 
zúčastnili starosta obce František Hlaváček, místostarosta 
Jiří Nečas a poslední žijící zakladatelé naší organizace Jan 
Losa - první předseda a Martin Tomek. Dále přijal pozvání 
prezident Českomoravského svazu chovatelů poštovních 
holubů Ing. Novotný Jaroslav. Zhodnotili jsme uplynulých 
60 let. Byly roky, kdy se nám dařilo lépe, někdy to bylo 
horší. Po zhodnocení nám zahrála harmonikářka paní 
Smékalová ze Šlágru.  

Nová sezóna začala již tradičně 1. května. A jak dopa-
dla? Určitě nebyla z těch nejlepších. Některé závody 
ovlivnilo počasí, kdy nám větrné podmínky nepřály. I tak 
si myslím, že jsme mohli skončit lépe. Vyhráli jsme 5 závo-
dů. Závod Krajková I vyhrál Samson Václav, dále  Krajková  
„Katovický memoriál“  Jasinek Jindřich, Tachov I Urbánek 
Václav, Werheim II Citterbard Oldřich a největšího úspě-
chu dosáhl Tesař Vladimír, který vyhrál Bad Bendheim - 
790 km a tím zároveň obsadil i 2. místo v rámci celé Mo-
ravy. 

Výsledky OS Jižní Morava 

1. místo   Jochman Zdeněk, Podivín          6096 bodů 
2. místo   Létal Milan, Zaječí                     4917 

3. Zlámal Jaroslav, Rakvice                       4640 
4. Bureš Jaroslav, Velké Pavlovice            4366 
5. Snovický Vítězslav, Velké Bílovice      4005 
6. Citterbard Oldřich, Velké Němčice        3791 
7. Čuleň Jaroslav, Břeclav                          3783 
8. Urbánek Václav, Křepice                       3770 
9. Jasinek Jindřich, Křepice                       3755 
10. Konečný Václav, Rakvice                   3743 

Další umístění našich chovatelů: 

16. Flajšingr Milan 
20. Tesař Vladimír 
25. Dohnálek Adolf 
26. Outrata Stanislav 
27. Holeček Jaroslav 
30. Samson Václav 
31. Rozkydal Antonín 
32. Mandelík Zdenek 
45. Lukáš Josef 
64. Křivánek Václav 

Tak tedy dopadla letošní sezóna. Naši chovatelé mají 
určitě na to, aby dosáhli lepších výsledků. Věříme, že se 
nám to v příštím roce podaří. 

Výbor ZO CHPH Křepice 

Křepický voříšek 

29. srpna od 9 do 13 hodin se konala ojedinělá akce v 
kynologickém areálu v Křepicích - Křepický voříšek. Byla 
jsem překvapená vším, co se tam dělo.  

Byla to čistě soukromá akce, kterou spískala Mirka 
Vráblíková č. p. 406. Velkým pomocníkem jí byl internet /
(oznámení akce, přijímání přihlášek, shánění sponzorů - a 
bylo jich 15), také reklamu jsme mohli slyšet v rádiu Kiss 
Hády.  Mirce pomohla kamarádka  Nikola Navrátilová 

z Němčiček, která byla  spolu s paní Janou Zavadilovou 
z Újezdu posuzovatelkou. O veterinární kontrolu psů se 
postaral pan doktor Gross. Darů od sponzorů bylo tolik, 
že nejenom vítězové, ale všichni psi dostali velké tašky 
s krmivem a pomůckami pro psy. Pro hlavních 6 soutěží 
byly připraveny poháry pro 1. - 3. místo. 

Bylo přihlášeno 35 pejsků z Moravy, Čech i Slovenska, 
o které se láskyplně starali jejich majitelé a na pejscích 
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bylo vidět, že svým páníčkům tuto starost vracejí svou 
láskou. Bylo mi záhadou, že se žádní psi nechtěli rvát. Asi 
proto, že tam nebyla moje neukázněná fenka Bela. 
V areálu si zájemci mohli koupit potřeby pro domácí maz-
líčky od jednoho ze sponzorů, firmy Veselý pes. O občer-

stvení se starala 
hlavně celá 
Vráblíkova rodi-
na  a co kde by-
lo potřeba udě-
lat, provedl Lu-
káš Sedlák. 

Startovné za       
1. psa bylo 200 
Kč, za každého 
dalšího 150 Kč. 
Kategorií bylo 
mnoho, ale vše 
odsýpalo rychle 
a bez potíží. Psi 
byli rozděleni do 
kategorií a kaž-
dá měla svou 
vlastní soutěž: 

1.Kříženci malí,  2. Kříženci velcí,  3. Čistokrevní  psi 
bez průkazu původu, 4. Štěňata do jednoho roku,  5. Psi 
čistokrevní s průkazem původu, 6. Veteráni od 9 let. 

Další soutěže:  

1.Pejsek šikula,  2. Psí duo,  3. Dítě a pes 

Další ceny byly rozděleny za: 

1. Pejsek sympaťák,  2. Nejmenší pejsek,  3. Největší 
pes, 4. Nejchlupatější pes, 5. Nejvzdálenější pes - 220 km, 
Chvaletice mezi Pardubicemi a Kolínem 6. Nejpočetnější 
účast psů od jednoho majitele - 5. 

Účastníci soutěží byli s celou organizací velmi spokoje-
ni a srovnávali ji s jinými podobnými akcemi, z nichž tato 
vyšla vítězně.  

Nutno pochválit naše kynology, kteří na tuto akci za-
půjčili svůj areál bezplatně. Mohla bych napsat, že na po-
prvé se akce velmi vydařila, ale i kdyby byla po páté, ne-
mohla být lepší. Je škoda, že z křepických se do soutěže 
zapojila jen jedna malá holčička Beatka Pařízková se svým 
psem.  Z křepických diváků tam byli jen 3 kynologové. 

Kdo jednou takovou soutěž viděl, řekne si: „Vždyť já 
bych se svou Astou klidně mohl jít také.“ To jdou nebo 
běží pejsci  v kruhu na vodítku  vedle svého pána, zastaví, 
hodnotitelka jednotlivce pohladí, prohlídne zuby, zjistí, 
zda je ukázněný a že má hezký postoj a to je vše, co se 
týče základní soutěže. A to přece dokáže každý normální 
pes. Budu to muset zkusit se svou Belou. A nebo se s ní 
přihlásit do kurzu, který tady provozuje paní Zavadilová? 

Na každý pád mají Křepice za sebou jednu výbornou 

akci, které se v příštím roce určitě znovu dočkáme.  Přijď-
te se podívat a nebudete litovat. Je to příjemné prožití 
dne. 

Miruško, kde se to v Tobě vzalo?  Všechna čest, všech-
no klaplo na 100%, nikde žádný zádrhel. Asi to vyšlo 
z toho, že máš tak ráda svoje psy. Děkuji Ti za hezký záži-
tek. 

Jaroslava Dobrovolná  

Z Kroniky Ferdinanda Böhma 16 

Obecní budovy 

Obecní hostinec číslo 29, který si obec Křepice směla 
postavit se svolením pana Jana z Pernštejna, stál až do 
roku 1910 na původním svém místě a čísle. Chodilo se do 
něj forhouzem, neboť tam měl dveře. Byl obcí prodán 
místní záložně, když hostinská živnost byla z něho přene-
sena na bývalou školu, která stála na čísle 25. Původní 
obecní hostinec měl klenutý průjezd, jímž vedla a dosud 
vede cesta na vrchní humna. V původní budově v zadní  
její části, kde byl byt pro hostinského, byla také ještě 
místnost, ve které byla umístěna obecní kancelář. Za tou-

to místností byly chlévy. Tato část budovy byla prodána 
Václavu Strouhalovi č. 218. Okolo roku 1740 zde byla 
umístěna škola, jak je jinde uvedeno. 

Obecní kovárna bývala na domku č. 48 až asi do roku 
1784. Toho roku byla do ní přestěhována škola a kovárnu 
si kovář asi přestěhoval do svého domu. Pak byla obecní 
kovárna na č. 133. V poslední době vedli kovářství 2 brat-
ři Karel a František Losovi. František zdědil kovárnu po 
svém otci Karlovi na č. 168. 

Václav Zedník měl svoji vlastní kovárnu na č. 164 a 
pracoval samostatně. Dnes má kovárnu František Vintrlík 
na č. 214. 
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Kolářem byl v Křepicích Rochus Böhm a dílnu měl na 
svém domě č. 201, který si sám postavil r. 1890. Vyučil se 
u svého otce Jana Böhma, který pracoval v Novém Dvoře 
jako kolář. Byl německé národnosti a zemřel r. 1885.  Syn 
Rochuse Böhma, také Rochus, nar. 1889 se také vyučil 
kolářem u svého otce a po smrti otce zdědil domek 201, 
na kterém pracoval až do roku 1955, kdy zemřel. Svého 
syna Rochuse  vyučil také kolářem, ale toho toto řemeslo 
nebavilo, tak ho nedělal. Starý Rochus vyučil kolářem také 
Dominika Strouhala, který provozuje kolářskou na svém 
domě 303. 

Škola okolo roku 1740 v Křepicích nebyla, protože zde 
nebyl řádně ustanoven duchovní správce. Křepice byly 
tehdy přifařeny do Nosislavi. V Křepicích žil však muž zna-
lý čtení, psaní, počítání a kostelní hudby jménem Josef 
Slanina. Byl krejčím a ten po více roků vyučoval zdejší 
mládež čtení a psaní a to pouze v zimních měsících. Učil 
na č. 29 za obecním hostincem, kde měl  za tuto práci 
zadarmo byt. Kromě učitelství provozoval Slanina také 
službu kostelníka a kostelní hudbu. Za školní službu měl 
Slanina s obcí smluvený tak zvaný sobotáles a od každého 
školáka denně pak krajíc chleba. Každý školák byl povinen 

také denně přinést s sebou na otop učírny několik polínek 
dřeva. Tento Josef Slanina zemřel roku 1750. 

Po jeho smrti doporučil nosislavský pan farář jako du-
chovní správce Křepic, aby za učitele obec přijala zde 
usedlého ševce Josefa Otmanského, jenž vlastnil 
v Křepicích chalupu č. 4. Byl synem učitele v Telnici u Brna 
a podle slov pana faráře skýtal prý záruku, že učitel určité 
potřebné školské vědomosti ovládá. Byl tedy za učitele a 
za kostelníka i provozovatele kostelní hudby přijat. Počal 
pak na svém domku č. 4 vyučovati zdejší mládež a to za 
stejně skromných podmínek jako Josef Slanina. Za tyto 
výkony dostával Slanina od každého ze 60 pololáníků 
čtvrt míry moravské žita a kromě toho v místě obvyklou 
štolu a koledu, po které chodil s obecním pastýřem a 
ostatními služebníky o Štědrém večeru dům od domu. 

Otmanskému přidala k tomu ještě obec 3 a půl měřice 
žita a nějakou malou peněžitou odměnu. K těm uvede-
ným službám patřila ještě jejich další povinnost, totiž zvo-
niti každodenně poledne, v pátek 3 hodiny a v případě 
blížící se bouřky zvoniti „proti mračnům“. 

Z kroniky vybrala kronikářka  
Jaroslava Dobrovolná  

Toulavé boty 22 

Cesta do Afriky a zpět očima Michala Bartáka 2. 

Je noc a začínám psát druhou část naší cesty se Saba-
tem do Tanganiky. Nikdy jsem to nikomu neřekl, ale v ten 
okamžik, kdy jsme přišli do Mahanga, jsem měl pocit, ja-
ko kdybych přišel do rodného domu a má rodina mne 
vítala jako ztraceného syna. Místní lidé mi připomínali 
svou srdečností můj rodný kraj Hanáckého Slovácka, se 
všemi klady a později i s jejími zápory, ale na ty jsem už 
zapomněl. 

V Mahangu jsme se potkali s dalšími dobrovolníky: 
byla to Jana, zdravotní sestra, asi ze Zlína či Uherského 
Brodu a pak tu byl Jindřich z České Kanady a Staňa od 
Uherského Brodu. Sabat okamžitě Jindřicha překřtil na 
Henryho a Staňu na Stanleyho, protože chlap nemůže 
přeci nosit jméno, které má v občance. Henryho přezdív-
ka vznikla jednoduchým překladem jeho jména do anglič-
tiny a Staňa byl překřtěn podle cestovatele a novináře    
H. M. Stanleyho, který jako poslední mluvil v africké ves-
nici Udžidži s legendou cestovatelů a mimo jiné bojovní-
kem proti otroctví Davidem Livingstonem. Henry byl, je a 
bude prototypem muže, kterým se říká gentleman. Stan-
ley je tesař, pankáč a Moravák do morků kostí. První věc, 
na kterou se zeptal po podání ruky byla: „Hoši, vy ste 
podle řeči někde od nás, pijete slivovicu? Já tady mám 
pět litrů a žádné to nechce se mnó pit!" Krátký spiklenec-
ký pohled, který jsme si se Sabem vyměnili hovořil za vše, 
jsme zachráněni. Ubytovali jsme se v Babuově domě, 
krom dobrovolníků žil Babu ve svém domě se dvěma klu-

ky, kteří neměli rodinu, jeden z nich se jmenoval Emanu-
el, jméno toho druhého si nepamatuju, v jejich očích se 
zrcadlila inteligence a odhodlání. 

Krátkou chvíli po příchodu do vesnice Mahango přišel 
monzunový dešť, byl to pořádnej prudkej slejvák. Oka-
mžitě jsme ho s klukama využili a vlezli pod okraje střech 
a vykoupali se. Sabat se mi vysmál, když jsem si vybalil 
mýdlo, šampón, kondicionér a prohlásil, že jsem sráč. Tvr-
dil mi, že po pár dnech se tělo „zatáhne“. Asi po třech 
dnech jsem našel rozbalený můj hygienický balíček, bylo 
jasné, že ho Sab použil na koupel. Pak jsem ho načapal, 
jak používá můj antiperspirant, bohužel použil ten svůj 
líbeznej pohled, na kterej balí baby a nemohl jsem ho 
poslat ani někam, jen jsem prohodil uštěpačnou poznám-
ku. 

Na večeři jsme měli rýži s vařenýma fazolama. Toto 
jídlo jsme pak jedli dvakrát denně po celou dobu našeho 
pobytu v Tanzánii. Byla nám se Sabem přidělena místnost 
s Henrym, na železné postele jsme si dali matrace, které 
jsme si přinesli z města Mbeya a zavěsili moskytiéry. Ve-
čer jsme strávili seznamováním. Ráno se měla konat vá-
lečná porada. 

Noc proběhla celkem klidně, jen začátek byl pozname-
nán tím, že jsme měli pod moskytiérama moskyty, takže 
bylo zapotřebí je napřed vyzabíjet. Ráno jsem se probudil 
ještě za svítání, chtělo se mi urgentně na záchod. To byl 
první vjem. Ten druhý byl ten, že mi hořelo bolestí před-
loktí na levé ruce. Měl jsem ji celou noc opřenou o 
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moskytiéru, a ti malý všiváci bodali i přes ni, měl jsem 
tam rudej dlouhej ovál nateklé kůže, kterej bolel a svědil 
zároveň. Vyběhl jsem z domu na toalety, tam mne přiví-
tala další mračna moskytů a dali se do práce. 

Mahango leží v pánvi obklopené v dálce horami, ale 
jinak je to ostrov uprostřed rýžových polí a moskyti zde 
mají ideální podmínky pro život. Když řeknu, že jich tam 
byly miliony, tak je to chabé přirovnání. Od první noci v 
Mahangu jsem si vypracoval plán na spaní: 1. Jít spát prv-
ní, protože když se v domě zhasla lampa, moskyti zaútoči-
li. 2. Mít neustále staženou moskytiéru dole a zarovna-
nou pod matrací. Sabat si ji každé ráno úhledně vyhrnul a 
zavázal na uzel, musím uznat, že jeho postel vypadala 
přes den poněkud elegantněji, ale on na rozdíl ode mne, 
než usnul lovil dobrou půlhodinu moskyty pod síti. 3. Spát 
uprostřed postele, aby ty krvežíznivý bestie nemohly 
bodat. 4. Nevylézat za žádných okolností před východem 
slunce z pod moskytiéry. Poslední pravidlo by velice rád 
dodržel i Stanley, ale ten chudák měl tu smůlu, že trpěl 
silnými průjmy, tak jako většina bělochů v těchto konči-
nách. Mnohokrát v noci jsem se probudil jak z hurónským 
řevem utíkal na onu místnost. Naše zdravotní sestra Ja-
nička měla jako druhá část bělochů zcela opačný pro-
blém, který velmi bolel. Já jsem před odjezdem do Afriky 
trpěl závažným chronickým onemocněním trávicího trak-
tu a po třech dnech v Mahangu se tyto problémy vytrati-
ly. Do černé kuchyně našeho sídla jsem šel raději až po 
týdnu, protože jsem nechtěl získat žádné negativní emo-
ce z hygieny.  

Snídaně se sestávala z čaje vynikající kvality a cukru. 
Párkrát jsme měli i koblihy, které se Tereza s Janou snaži-
ly naučit vyrábět místní ženy. Ženy tyto koblihy prodávaly 

ve vesnici Mswimswi na trhu. Problém byl v tom, že 
všechny utržené peníze si nechaly pro vlastní účely a 
mouka a další ingredience se musely vždy nakoupit za 
peníze sdružení Bez mámy. Čaj jsem si vždy velmi osladil, 
byla to totiž jediná energie až do oběda. A oběd a večeře 
se skládala s rýže a fazolí, jak jsem psal výše a porce ne-
byly nijak velké. Někdy byl součásti jídla i salát, který jsem 
nikdy z bezpečnostních důvodů neochutnal a kluky jsem 
pak nabádal, aby si dávali bacha na to co počůrávají ko-
lem domu. Občas ženy v kuchyni rýži připálily, což nám 
nevadilo, právě naopak, byla to úžasná změna! Místní 
lidé jedli jednou denně, někteří jednou za dva dny. Všich-
ni měli vypracovaná šlachovitá těla. Sabat měl celkem 
propracovanej pivní lavór, díky čemuž se mu všichni míst-
ní klaněli, protože bylo všem jasné, že Sab je milionář, 
když si může dovolit utrácet tolik peněz, že má tlustej 
pupek, mně zase říkali wazungu—zdechlina. 

Ráno prvního dne jsme si rozdělili úkoly, já protože 
jsem blbec řekl, že jsem absolvent zahradnické fakulty, 
jsem byl vyslán vysadit zeleninovou zahrádku, ze skrom-
nosti mě vlastní jsem se ovšem nezmínil o svojí speciali-
zaci. No couvnout jsem nemohl, byl jsem už za odborníka 
na zahradničení. Sabat se Stanleym šli obhlídnout stavbu 
sirotčince. Já s Henrym jsme zasadili semínka zeleniny 
dovezená od nás, díky úrodné půdě a dobré vlhkosti vše 
vyklíčilo. Byl to krásný pohled na zahrádku, když všechno 
vyklíčilo a místní se na to s radostí chodili dívat asi tak 
týden, pak všechno najednou uschlo. Bylo mi to divný. 
Vláha dostatečná, všechno okopaný. Pak jsem vytáhl jed-
nu rostlinku ze země a zjistil jsem, že nemá kořínky. Bo-
hužel Jižní Morava není Tanganika a v půdě jsou nějací 
podělaní živočichové co s chutí všechny kořínky sežrali. 

Činnost obecní rady ve 3. čtvrtletí 2015 

14. schůze rady obce ze dne 18.6.2015 

Rada schválila prodloužení nájemní smlouvy na byt    
č. 25 pro Martina Drybčáka na dobu určitou, rada schváli-
la prodloužení nájemní smlouvy na byt č. 29 pro Danu 
Pokornou na dobu určitou, rada schválila prodloužení 
nájemní smlouvy na byt č. 28 pro Luboše Studnicu na do-
bu určitou, rada vzala na vědomí rozhodnutí Odboru do-
pravy MÚ Hustopeče o povolení uzavírky pozemních ko-
munikací pro akci AGROTEC PETRONAS RALLY 2015, rada 
schválila aktualizovaný odpisový plán pro rok 2015. 

15. schůze rady obce ze dne 8.7.2015 

Rada schválila žádost p. Ďáska Františka na zbudování 
parkovacího místa u domu č. 418, rada vzala na vědomí 
rozhodnutí Krajské hygienické stanice v Brně o zamítnutí 
žádosti na prodloužení výjimky v kapacitě dětí v MŠ Kře-
pice, rada schválila žádost p. Urbánka Václava, Křepice 
363 na přidělení zámkové dlažby na vjezd, rada schválila 

žádost p. Wiesové Veroniky, Křepice 436 na přidělení 
zámkové dlažby na vjezd, rada schválila žádost p. Vintrlíka 
Martina, Křepice 92 na přidělení zámkové dlažby na 
vjezd, rada schválila rozpočtové opatření č. 4.  

16. schůze rady obce rozšířená o členy zastupitelstva 
obce ze dne 30.7.2015 

Rada vzala na vědomí žádost ředitele Krajského ředi-
telství policie JMK plk. Tržila o spolupráci s PČR, rada 
schválila žádost ZO Českého zahrádkářského svazu Křepi-
ce  o dotaci 10 000 Kč na zajištění hudby na akci konanou 
u příležitosti 45. výročí založení organizace a na akci Vítá-
ní mladých vín konané dne 28.11.2015, rada se seznámila 
s informací akciové společnosti Vodovody a kanalizace 
Břeclav, a.s. o možnosti smlouvy o vkladu majetku do ak-
ciové společnosti, rada schválila prodloužení nájemní 
smlouvy na byt č. 246 pro Fúska Josefa na dobu určitou, 
rada zamítla žádost p. Pastuchy Aloise na pronájem bytu 
č. 29, rada vzala na vědomí oznámení Odboru kontrolní-
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ho a správního Krajského úřadu JMK o zahájení přezkou-
mání hospodaření, které proběhne na Obecním úřadě 
Křepice dne 3.8.2015, rada pověřila ředitelku MŠ Křepice 
k podání žádosti o změnu zápisu údajů do Rejstříku škol a 
školských zařízení Krajskému úřadu JMK, rada se seznámi-
la s textem dopisu hejtmana JMK JUDr. Haška o pořádání 
výstavy k 70. výročí konce II. světové války, rada schválila 
rozpočtové opatření č. 5, rada obce schválila uzavření 
pachtovní smlouvy mezi Obcí Křepice a Mendelovou uni-
verzitou v Brně, rada obce schválila smlouvu o smlouvě 
budoucí o zřízení věcného břemene mezi Obcí Křepice a 
E.ON Distribuce, a.s. České Budějovice, rada obce schváli-
la smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 
mezi Obcí Křepice a ZEMOS, a.s. Velké Němčice, rada 
schválila žádost p. Romana Jasínka, Křepice 386 o proná-
jem části pozemku před domem č. 386, rada schválila 
žádost p. Václava Bedřicha ml. o pronájem pozemku p.č. 
906/2, rada schválila a stanovila dobu pro konání obřadů 
uzavření manželství na OÚ Křepice (od 08:00 do 12:00 
hodin). 

17. schůze rady obce rozšířená o členy zastupitelstva 
obce ze dne 19.8.2015 

Rada vzala na vědomí oznámení Krajského úřadu JMK 

o zahájení správního řízení k udělení souhlasu k uzavření 
veřejnoprávní smlouvy o výkonu přenesené působnosti o 
sociálně-právní ochraně dětí mezi Městem Hustopeče a 
Obcí Křepice, rada vzala na vědomí rozhodnutí hejtmana 
JMK JUDr. Haška o odvolání doby zvýšeného nebezpečí 
vzniku požáru, rada se seznámila se Zápisem z dílčího pro-
zkoumání hospodaření obce Křepice za rok 2015, kterou 
provedl Odbor kontrolní a správní Krajského úřadu JMK 
dne 3.8.2015, rada se seznámila s Protokolem o kontrole 
České inspekce životního prostředí, která byla provedena 
v obci dne 11.8.2015, rada se seznámila s nabídkou firmy 
MPclick o možnosti instalace optického kabelu v rámci 
pilotního projektu v obci. 

18. schůze rady obce ze dne 9. 9. 2015 

Rada schválila žádost Josefa Švandy, Křepice 51 na 
přidělení zámkové dlažby na vjezd, rada schválila žádost 
p. Zavadila na přidělení zámkové dlažby na vjezd, rada 
vzala na vědomí nabídku firmy Pramos, a.s. a zároveň 
schválila výměnu dveří na obecním bytě č. 29, rada schvá-
lila objednání a výměnu vchodových dveří a oken na Do-
mě občanské vybavenosti. 

Mgr. Jiří Nečas,  
místostarosta 

Z naší knihovny 

Připravujeme  na září: 

Do 20.9. stahujeme výměnný fond. 

Besedy pro žáky ZŠ Křepice k projektu Čtení pomáhá 

Návštěvy dětí MŠ Křepice s besedami Barevná počteníčka s obsahem o podzimu 

Pro zájemce z řad dospělých: 

1. podzimní tvořivou dílnu s floristou J. Kokešem dne 22.9. v 18 hodin v sále Spolkového domu. Cena 300 Kč. Nutná 
přihláška v knihovně. 

V říjnu se zapojíme do celostátní akce Týden knihoven s burzou knih a časopisů, návštěvou MC Klubíčko, amnestií 
pro zapomětlivé čtenáře, nabídkou nového výměnného fondu, besedy  a soutěže pro  školáky. 

UPOZORŇUJEME, že se změnou času z letního na zimní se půjčovní doba opět vrátí.  
Půjčovat se bude od 15.30-18.30 

V knihovně je  v době půjčování k dispozici pro veřejnost Internet.  

Knihovna zajišťuje meziknihovní výpůjční službou knihy pro studia. Tato  služba je na vyžádání a je zpoplatněná.  

Zveme Vás na připravované akce 

17.10.      Mateřské centrum Klubíčko pořádá Babské hody 

7.11.        Obecní úřad Křepice pořádá Setkání se seniory od 14:00 

21.11.      TJ Sokol pořádá Kateřinskou zábavu 

13.11.         Mateřské centrum Klubíčko pořádá Lampionový průvod 

28.11.        Český zahrádkářský svaz pořádá Posezení u cimbálu 

6.12.           Mateřské centrum Klubíčko pořádá Vánoční jarmark 

20.12.         Mateřské centrum Klubíčko pořádá Živý betlém 
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